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PROTOKÓŁ NR 4 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej  

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 25.04.2019 r.  

 

Na posiedzeniu komisji w dniu 25.04.2019, r. udział wzięli wszyscy członkowie 

komisji oraz Przewodnicząca Rady Działalności Pożytku Publicznego – Pani 

Katarzyna Hemmerling.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1. wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2019 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie oraz 

specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych dofinansowaniem 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pruszcz 

Gdański 

Projekt uchwały omówiła Pani Bożena Chodkowska - Kierownik Referatu Oświaty 

i Spraw Społecznych  

Członkowie komisji po dyskusji opiniują projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji  (2 osoby opuściły posiedzenie za 

zgodą Przewodniczącej)  

2. wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Pruszcz Gdański oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019 roku 

Projekt uchwały omówiła Pani Bożena Chodkowska - Kierownik Referatu Oświaty 

i Spraw Społecznych  

Członkowie komisji po dyskusji opiniują projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji.  

3. Pani Katarzyna Hemmerling - Przewodnicząca Rady Działalności Pożytku 

Publicznego przedstawiła swoje stanowisko na temat zadań realizowanych przez 

Gminą Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

W następstwie dyskusji dotyczącej zadań realizowanych przez Gminną Komisję 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani Katarzyna Hemmerling została 

poinformowana, że w dyskusji powinien wziąć udział Przewodniczący Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, który mógłby odnieść się i wyjaśnić 

poruszane tematy.  



4. Została omówiona kwestia stypendium sportowego. Pani Bożena Chodkowska - 

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych wyjaśniła kwestię przepisów. 

Ustalono, że Pani Weronika Chmielowiec złoży wniosek, który został poparty 

przez wszystkich obecnych członków komisji o zmianę stawek nagród 

sportowych.  

 

5. Pani Weronika Chmielowiec zapytała o kwestię rekrutacji do przedszkola w 

Borkowie. Pani Bożena Chodkowska - Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych wyjaśniła, że do grupy 3-latków dostały się wyłącznie dzieci z 

ustawowego naboru. Dodatkowego naboru nie będzie.  

 

 

Podpisy członków Komisji:  

1 – Ewa Romik –   …………………………………………………………….. 

2 – Katarzyna Sulima ………………………………………………............... 

3 - Andrzej Chmielewski………………………………………………………. 

4- Remigiusz Kwieciński………………………………………………………. 

5 - Beata Biała - Grzędzicka…………………………………………………. 

6 – Weronika Chmielowiec…………………………………………………… 

7- Małgorzata Osowska………………………………………………………. 

8- Danuta Czerwińska………………………………………………………… 

9- Karolina Wołosowska……………………………………………………… 

10- Dariusz Grudniewski……………………………………………………….. 

 

 

 


